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Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Renée Hildebrand avdelningschef förskola, 

Lars Wennberg avdelningschef administration, Ingrid Widebäck avdelningschef 

social omsorg och Gunnar Ohlsén avdelningschef samhällsplanering 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Kristina Thörnsell och Charlotte Verstraate, SACO: Olle Sjölund, 

SKTF: Björn Adolfsson 

 

Förhinder 

Yvonne Goldberg avdelningschef personalfrågor och utförare inom äldreomsorg, 

Lärarförbundet: Bo Ståhl och Vårdförbundet: Heidi Hildén Gershater 

 

1 Mötet öppnas 

Maria Mannerholm öppnade mötet. 

 

2 Kvarvarande frågor 

Kristina Thörnsell informerade att hon kommer att föredra informationsmaterialet 

”Arbeta rätt” vid nästkommande förvaltningsgrupp. 

 

3 Information från förvaltningen 

Ingen information under denna punkt. 

 

4 Information från de fackliga organisationerna 

Ingen information under denna punkt. 

 

5 Ärenden till nämndsammanträdet 

Tertialrapport 1 

Förvaltningen informerade och besvarade frågor om tertialrapport 1. 

Förvaltningen särredovisar ett underskott om 5 mnkr motsvarande underskottet 

inom ekonomiskt bistånd. Allmän restriktivitet föreslås. Dnr 140-2011-1.2.1 
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De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Upphandling av entreprenaddrift av Västberga ungdomsgård - 

tilldelningsbeslut 

Dnr 104-2011-2.2.2 

Sekretess enligt 19 kap. 3 § OSL.  

Protokoll avseende förhandling enligt 38 § MBL biläggs protokollet. 

 

Upphandling av handledartjänster – ändring av tilldelningsbeslut 

Dnr 396-2010-2.2.1 

Sekretess enligt 19 kap. 3 § OSL.  

Protokoll avseende förhandling enligt 38 § MBL biläggs protokollet. 

 

6 Verksamhet och budget 

Tertialrapport 1 föredrogs under föregående punkt.  

 

7 Arbetsmiljökommitté 

Närarkivet på plan 8 

Luftflödet i närarkivet på plan 8 ska ökas. SACO frågade när det blir klart. 

Förvaltningen svarade att Vasakronan skulle ha åtgärdat detta till 1 april 2011. 

Förvaltningen återkommer med information till nästkommande förvaltningsgrupp 

efter ny begäran om genomförande. 

 

8 Övriga frågor 

Titulatur 

Kommunal önskade ett förtydligande av titulaturen för arbetsledare med anledning 

av de arbetsledare som anställts vid Liljeholmens gruppbostäder. 

 

Förvaltningen svarade att en övergripande diskussion kommer att föras om 

titulatur för arbetsledare både inom äldreomsorgen och inom social omsorg. 

 

Utskick av ärenden 

SKTF påpekade att de fackliga organisationerna inte fått tertialrapport 1 utskickad 

innan mötet.  

 

Förvaltningen tog till sig av påpekandet. 
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Blanketten för anmälan av bisyssla 

SKTF framförde följande: ”Stockholmsavdelningen har fått in synpunkter på den 

standardblankett som finns på intranätet för anmälan av bisyssla. Vi kan inte enligt 

vår tolkning av AB § 8 och LOA Bisysslor § 7 anse att nuvarande standardblankett 

är OK. Vår uppfattning är att arbetsgivaren inte har rätt att kräva att våra 

medlemmar ska svara på om de eventuellt kommer att ha eller inte ha en bisyssla i 

framtiden. Vi ifrågasätter självklart inte arbetsgivarens rätt att efterhöra om 

medlemmarna har en bisyssla och pröva om den är otillåten. Under förutsättning 

att det sker i enlighet med AB och LOA. Vi anser det viktigt i sammanhanget att 

arbetsgivaren på lämpligt sätt informerar om vilka slags förhållanden som kan 

göra en bisyssla otillåten.” 

 

Förvaltningen svarade att blanketten som använts är den blankett som finns för 

hela staden. Förvaltningen instämmer med synpunkterna och tar med sig dem 

inför nästa år. Frågan kommer även att lyftas i CESAM. 

 

Tjänsten kommunikationschef 

SKTF ställde frågor om kommunikationschefstjänsten och påpekade att den inte är 

förhandlad. SKTF ifrågasatte även att arbetsuppgifter som togs bort i samband 

med att informatörstjänsterna drogs in läggs på annan tjänst. 

 

Förvaltningen svarade att det inte är någon ny tjänst som inrättats. 

Arbetsuppgifterna som tidigare handlades av informatörerna har i huvudsak 

fördelats på respektive avdelning. Därutöver har projektchefen utöver ordinarie 

arbetsuppgifter, fått ett huvudansvar för kommunikationen i hela förvaltningen. 

Detta ingick inte i de tidigare informatörstjänsterna. Titeln kommunikationschef 

valdes utifrån de titlar som finns i LISA-systemet.  

 

SACO frågade om tjänsten innehåller personal- och budgetansvar eftersom det är 

en chefstitel.  

 

Förvaltningen svarade att så inte är fallet och informerade att det inte är något 

hinder att inneha en chefstitel utan att ha personal- och budgetansvar 
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Justering av protokoll 

Nämndsekreteraren föreslog att en särskild tidpunkt fastställs för justering av 

protokoll.  

 

Förvaltningsgruppen enades om att protokollen ska justeras tisdagen veckan efter 

sammanträdet. Protokollen mejlas först till de fackliga organisationerna för 

synpunkter och kommer därefter att finnas för justering på nämndsekreterarens 

och registratorns rum på plan 10. 

 

9 Mötet avslutas 

Maria Mannerholm förklarade mötet avsluta. 

 

Bilagor   

1 MBL-protokoll – upphandling av entreprenaddrift Västberga ungdomsgård - 

tilldelningsbeslut 

2 MBL-protokoll – upphandling av handledartjänster – ändring av 

tilldelningsbeslut 

 

Justeras 

 

 

Maria Mannerholm Kerstin Henningsson 

stadsdelsdirektör sekreterare 

 

 

 

Kommunal SACO 

Kristina Thörnsell/Charlotte Verstraate Olle Sjölund 

 

 

 

SKTF 

Björn Adolfsson 


